
Z A P I S N I K 

2. seje Sveta zavoda, ki je bila v ponedeljek, 3. 2. 2025,  

ob 17.00 v zbornici šole. 

 
Prisotni: Jernej Vokalič, Jure Žlak, Ida Ostrelič, Jasmina Jeršin,  Vanja Veselič, Manca Omerzu, 

Andraž Zaplotnik, Brigita Tošić, Suzana Bogovič, Anja Urek, predsednica Krajevne skupnosti 

Artiče Darja Germšek Predanič, predsednica Sveta staršev OŠ Artiče Sonja Bevc, ravnateljica 

Vesna Bogovič in predsednica Sveta zavoda OŠ Artiče Lucija Kevo. 

 
Odsotni, vabljeni predstavniki občine Brežice: Mateja Tomše in David Flajnik. 
 
 
Dnevni red:  

1. Ugotovitev sklepčnosti ter predlog in potrditev dnevnega reda 
2. Promet v okolici šole 
3. Obravnava in potrditev zapisnika 1. redne seje 
4. Varnost v šoli 
5. Odpis osnovnih sredstev in drobnega materiala 
6. Razno  

 
 
K 1. točki 

Na prvi seji smo govorili o zvočnem snemanju seje, ki naj bi bilo v pomoč pri pisanju zapisnika, 

kar smo uredili in o tem prisotne člane tudi obvestili. 

Predsednica Sveta zavoda OŠ Artiče Lucija Kevo je navzoče pozdravila in ugotovila sklepčnost 

(od enajstih so prisotni vsi člani). Na povabilo sta prisotni še predsednica Krajevne skupnosti 

Artiče Darja Germšek Predanič in predsednica Sveta staršev OŠ Artiče Sonja Bevc, medtem ko 

se vabljeni s strani občine niso odzvali. 

Sklep 1: člani Sveta zavoda so za potrebe pisanja zapisnika soglasno z dvigom rok potrdili 

zvočno snemanje vseh sej (11 prisotnih ZA, 0 PROTI). 

Sklep 2: člani Sveta zavoda so soglasno z dvigom rok potrdili dnevni red (11 prisotnih ZA, 0 

PROTI). 

 

K 2. točki 

Predsednica je povedala, da je bilo na prvi seji predlagano, da se zberemo glede problematike 

prometa v okolici šole. Zraven članov sveta zavoda smo dodatno povabili še: 

− Matejo Tomše, predstavnico občine Brežice, 

− Davida Flajnika, predstavnika občine Brežice, 

− Darjo Germšek Predanič, predsednico Krajevne skupnosti Artiče in 

− Sonjo Bevc, predsednico Sveta staršev OŠ Artiče. 

 



Besedo preda ravnateljici, ki se za odziv najprej zahvali Darji Germšek Predanič in Sonji Bevc 

ter doda, da sta se oba predstavnika občine danes ob 14. uri opravičila zaradi službenih 

obveznosti. Zavedamo se, da je sanacija šole pred vrati in v sklopu tudi projekt glede prometa, 

vendar mi imamo težave zdaj. Premalo parkirnih mest, premalo vidne označbe za šolo, šolsko 

igrišče imamo preko ceste (šport poteka zunaj, vrtec je veliko zunaj), avtobusno obračališče 

pri Prosvetnem domu. Prometna ureditev je življenjskega pomena in mora biti urejen. V jeseni 

so policisti opozarjali naše starše, da se ne smejo voziti okoli šole, češ, da je voziti dovoljeno 

samo stanovalcem in dostavi. Šola je o tem obvestila starše in predlagala, da otroke zjutraj 

odlagajo pri Prosvetnem domu. Predlog ni bil najboljši (na to nas je opozorila tudi KS Artiče), 

saj se v jutranjem času ravno pred PD Artiče dela zamašek. Starše smo potem preusmerili na 

spodnje parkirišče. Otroci lahko od tam varno pridejo po pločniku do šole. Trenutno promet 

teče brez težav, zamaškov ni, popoldne se pa starši porazdelijo, kajti ne hodijo vsi istočasno 

domov. Svet staršev je že na junijski seji predlagal, da se cesta okoli šole spremeni v 

enosmerno cesto. To smo sporočili tudi občini in KS Artiče. 

Krajani so nas prav tako opozorili na regionalno cesto čez Artiče. Opozorili so na omejitve, kar 

so dokazali z videoposnetki, kateri so bili tudi poslani na občino Brežice. Šola se je pridružila 

njihovi pobudi za umiritev prometa skozi Artiče. V telefonskem pogovoru z direktorico 

občinske uprave je bilo rečeno, da je prometa ureditev v okolici šole v 4. fazi sanacije šole in 

se bo pripravil razpis ob pričetku gradnje šole. Mi vemo, da je zadnja faza gradnje ureditev 

avtobusnega obračališča za šolske avtobuse in igrišča nasproti šole, vendar je potrebno najprej 

odkupiti zemljišče. Trenutno šolsko igrišče je prav tako v slabem stanju. Popoldne oz. ob večjih 

prireditvah v Artičah igrišče postane parkirišče, s tem pa se uničuje. Vedno, ko kaj opazimo, 

pišemo na občino in na krajevno skupnost. Šola je predlagala ustanovitelju, da se dodatno 

označi z označbami bližina šole, da se upočasni promet skozi Artiče in, da se dogovori 

enosmerni promet okoli šole. Predsednica Krajevne skupnosti Artiče Darja Germšek Predanič 

je dodala, da je za cesto odgovorna krajevna skupnost, za označbe na cesti pa občina. So pa 

tudi razlike med državno in regionalno cesto. Kar se tiče krožnega prometa okrog šole mimo 

pokopališča, nastane težava, če se srečata dva avtomobila istočasno. Predlaga, da bi se s 

krajani dogovorili glede časovne omejitve vožnje oz. da med 7. in 8. uro ter 14. in 15. uro lahko 

vozi, vmes pa ne.  

 

Ida Ostrelič je vprašala v čigavi pristojnosti bi bilo, da se na cesto narišejo označbe. 

Predsednica KS Artiče je odgovorila, da v občinski. Ida Ostrelič je nadaljevala, da spremlja 

voznike po cesti čez Artiče. Table o hitrosti ne zadoščajo. Cesta se ne bo sanirala, vozniki pa 

divjajo. Predlaga, da bi se zavzemali za širšega ležečega policaja skupaj s krajevno skupnostjo 

in občino. To bi bilo nujno urediti. Andraž Zaplotnik je predlagal, da bi se prijavili na kakšen 

razpis, da bi pridobili sredstva in sami urgirali. Jure Žlak je dodal, da je razočaran nad občino, 

da ni mogla poslati nobenega predstavnika. David Flajnik se iz službe odpelje domov v drugo 

občino, mi pa smo tisti, ki imamo težave in se o njih pogovarjamo. Občinarji vedno najdejo 

izgovore, nič pa, kako bi problem uredili. Dokler ne bomo vsi za isto mizo, od tega ne bo nič. 

Kar se tiče razpisov, se lahko prijavimo, ampak ne bodo realizirani, ker je potrebno narediti 



projektno nalogo. Tudi sam je predsednik KS, bili so  izbrani za razpise, do realizacije pa nikoli 

ni prišlo. Ida Ostrelič predlaga, da napišemo pisno kritiko glede občine. Ne smemo čakati, da 

se kaj zgodi. Vanja Veselič je dodala, da je projekt o šoli že propadel, zdaj, ko se želimo 

pogovarjati o prometni ureditvi in iskati rešitve, pa tudi ni nobenega odziva. Jure Žlak je 

odgovoril, da je župan občutljiv na kritiko medijev, raje vidi pogovor. Sam bo poklical župana 

ali Patricio Čular in podal kritiko na Davida Flajnika in njegov oddelek. Andraž Zaplotnik 

predlaga, da se pokliče na občino in naj oni predlagajo, kdaj bi se dobili. Ravnateljica je 

predlagala, da tudi sama pokliče na občino in se dogovori za sestanek.  

Sklep 3: člani Sveta zavoda so z dvigom rok potrdili, da ravnateljica pokliče na občino in se 

dogovori za zadnji teden februarja glede sestanka. Na sestanek z županom bodo šli še: 

predsednica Sveta zavoda Lucija Kevo, član Sveta zavoda OŠ Artiče Jure Žlak in predsednica 

Sveta staršev OŠ Artiče Sonja Bevc (11 prisotnih ZA, 0 PROTI). 

Predsednica Lucija Kevo se je zahvalila Darji Germšek Predanič in Sonji Bevc za prisotnost. Po 

drugi točki sta sejo zapustili. 

  

K 3. točki 

Člani so zapisnik prejeli po elektronski pošti. Predsednica je še dodala, da smo pozvali občino 

k popravi sklepa o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v Svet zavoda OŠ Artiče, kar so 

naredili. Člani so potrdili, da so tudi oni prejeli popravljen sklep o popravi pomote. Predsednica 

je odprla razpravo glede zapisnika. Pripomb na sam zapisnik ni bilo.  

Sklep 4: člani Sveta zavoda so zapisnik soglasno potrdili z dvigom rok (11 prisotnih ZA, 0 

PROTI). 

 

K 4. točki 

Predsednica Lucija Kevo je pozvala ravnateljico, da obrazloži ponedeljkov dogodek v šoli in 

vrtcu, dne 27. 1. 2025. Ob 3.50 uri zjutraj smo prejeli na šolski mail grozilno pismo. Mail smo 

prebrali in poklicali tudi druge šole. Nato smo takoj poklicali policijo. Rekli so, naj šolo 

evakuiramo in počakamo na policiste. Vseh učencev v šoli še ni bilo, zato smo tiste, ki so bili 

prisotni, odpeljali ven, ostale pa smo prestregli, še predno bi uspeli priti do šole. Ravnateljica 

je poklicala tudi v vrtec in naročila evakuacijo. Kmalu sta prišla dva policista, ki sta v spremstvu 

hišnika in ravnateljice pregledala najprej šolo, potem še vrtec. Vmes je bilo malo zmede. Mediji 

so starše že pozivali, da pridejo po otroke. Mi smo dobili potrditev policistov, da je vse v redu 

in da se lahko vrnemo nazaj v šolo. V vrtcu je bila situacija malce drugačna. Takoj so šli ven, in 

bili brez obrokov, kajti tudi kuharice so bile zunaj in obrokov ni bilo mogoče razdeliti. Starše 

smo klicali in v roku ene ure so vsi šli domov. Vmes smo čakali na navodila pristojnega 

ministrstva, šele po 10. uri so poslali okrožnico. Ravnatelji smo dali pripombe na ministrstvo. 

Odgovorni smo za otroke, o tem smo govorili tudi na sestanku. Ravnali smo pravilno in po 

navodilih policije. Razmišljamo, da bi šolo v dopoldanskem času zaklepali. Dežurnega učenca 

več nimamo, zjutraj imamo enega učenca, ki pomaga dve šolski uri kuharicam pri malici, potem 

se vrne k pouku. Trenutno iščemo ponudbe glede domofona, kjer si bomo prizadevali, da bi 

strošek krila občina. Šola se bo zaprla ob 8. uri, vmes bo vstop možen preko domofona, ki ga 



bomo imeli na glavnem vhodu in na vhodu v telovadnico zaradi obiska zobne ambulante. Vrtec 

je tudi zaklenjen. Ob vsem tem smo ugotovili slabost obveščanja staršev. Mi smo bili zunaj, vsi 

pa niso imeli mobitelov s seboj. Od danes naprej bomo imeli za vse starše enotno listo za 

obveščanje. Testirali smo jo glede zbiranja rabljenih očal za Afriko. Očitno dela, kajti po zbranih 

očalih vidimo, da je obvestilo dostavljeno.   

 

K 5. točki 

Člani so zapisnike in odpise osnovnih sredstev prejeli po elektronski pošti. Da bi lahko začeli 

delati letno poročilo, moramo najprej zaključiti z inventuro. Letos smo prvič imeli dve komisiji, 

eno za šolo, drugo za vrtec. Vprašanj in pripomb ni bilo. 

Sklep 5: člani Sveta zavoda so zapisnike in odpise soglasno potrdili z dvigom rok (11 prisotnih 

ZA, 0 PROTI). 

 

K 6. točki 

Predsednica je povedala, da imamo obrazce – soglasja o zbiranju osebnih podatkov, ki jih je 

razdelila med člane, da jih podpišejo. Ker ni bilo razprave, se je predsednica Lucija Kevo 

zahvalila članom za sodelovanje ter zaključila sejo ob 18.05. 

 

Datum: 11. 2. 2025 

Številka: 900-1/2025-2 
 

   Zapisala:          Predsednica Sveta zavoda: 

Katja Ivanović                            Lucija Kevo 


